
Protokół Nr 28
z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju z dnia 26.05.2017r.

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli członkowie Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju obecni
zgodnie  z  załączoną  listą  obecności  stanowiącą  zał.  nr  1  do  niniejszego  protokołu  oraz
przedstawiciele  Urzędu  Gminy  Pabianice:  Wójt  H.  Gajda  oraz  Skarbnik  Gminy  Pabianice  M.
Nowicka.

Posiedzeniu Komisji przewodniczyła Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju M.
Lubowicka.

Tematy posiedzenia były następujące: 
1. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy Pabianice za 2016r.
2. Omówienie materiałów na sesję Rady Gminy.
3. Sprawy różne.

Przewodnicząca powitała zebranych, odczytała tematykę spotkania i przekazała głos Skarbnik.

Ad. pkt 1.

Skarbnik przedstawiła i omówiła sprawozdanie z wykonania budżetu za 2016r., co stanowi zał. nr 2
do protokołu.

Przewodnicząca Komisji prosiła o wyjaśnienie, czym są wolne środki.

Skarbnik wyjaśniła, że przy planowaniu budżetu planowany jest deficyt budżetowy, na który można
zaciągnąć pożyczki. Jednak w związku z tym, że na koniec roku okazuje się, że deficytu nie będzie,
że jest nadwyżka, a nie niedobór to powstają wolne środki.

Do  powyższego  odniósł  się  radny  Ł.  Drewniak,  który  zapytał  o  kwotę  13  116,80  zł  z
przeznaczeniem na  projekt  budowy sali  gimnastycznej  w  Szkole  Podstawowej  w  Petrykozach.
Radny chciał wiedzieć, co do za wydatek.

Skarbnik odpowiedziała,  że za tę kwotę wykonano koncepcję.  Przyznała,  że należałoby dopisać
tutaj słowo: „dokumentacja”.

Innych uwag w tym temacie nie było.

Ad. pkt 2.

Omówieniem  materiałów  na  sesję  zajął  się  Wójt,  który  przedstawił  projekty  od  nr  roboczego
XL/A/2017 do XL/H/2017, co stanowi zał. od nr 3 do 10.

Podczas omawiania projektu o nr roboczym XL/A/2017 Przewodniczący Komisji  Gospodarczo-
Finansowej poinformował o przyjęciu przez Komisję wniosku o wykreślenie z projektu uchwały
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zadania  pn.:  „Projekt  modernizacji  drogi  w  Górce  Pabianickiej  (tzw.  Górce  Poduchownej)”  w
kwocie 70 tys. zł oraz wniosku do Wójta o przygotowanie koncepcji naprawy drogi przez Górkę
Pabianicką tzw. Poduchowną i przedstawienie jej na posiedzeniu Komisji Gospodarczo-Finansowej
w dniu 1.06.2017r.

W związku z wykreśleniem powyższego zadania  Skarbnik  zauważyła,  że  deficyt  budżetowy,  o
którym mowa w §2 projektu będzie wynosić 106 000 zł.

Wójt poinformował również, że inspektor H. Madejski wraz z projektantem wyjechali na drogi w
Górce  Pabianickiej  tzw.  Poduchownej,  Konina,  Rydzyn  i  Pawlikowic,  aby  ocenić  jakie  prace
mogłyby  zostać  wykonane.  Dodał  ponadto,  że  rozmawiał  z  projektantem  nt.  ciągu  pieszo-
rowerowego,  ale  ten  wypowiadał  się  negatywnie  w  tym  temacie  biorąc  pod  uwagę  kwestie
bezpieczeństwa.

Radny  Ł.  Drewniak  był  innego  zdania.  Uważał,  że  chodnik  również  nie  daje  stuprocentowej
gwarancji bezpieczeństwa.

Dalszych uwag w tym temacie nie było. Nie było również uwag do pozostałych projektów.

Wójt  poinformował  również  o  zamiarze  wprowadzenia  pod  obrady  sesji  dwóch  dodatkowych
projektów uchwał w sprawach:

1. zmian  w  budżecie  gminy  Pabianice  na  2017r.,  dot.  zmiany  przeznaczenia  funduszu
sołeckiego wsi Wola Żytowska (zał. nr 11);

2. zmieniająca Uchwałę Nr XXXVIII/348/2017 Rady Gminy Pabianice z  dnia 24 kwietnia
2017r.  w  sprawie  zasad  udzielania  i  rozmiaru  zniżek  tygodniowego  obowiązkowego
wymiaru godzin pracy dydaktycznej, wychowawczej i opiekuńczej nauczycielom, którym
powierzono stanowisko kierownicze w szkołach publicznych prowadzonych przez Gminę
Pabianice (zał. nr 12).

Innych uwag nie było.

Ad. pkt 3.

W sprawach różnych Skarbnik poinformowała, że gmina otrzymała opinię RIO dot. sprawozdania z
wykonania budżetu, co stanowi zał. nr 13 do protokołu. Wskazała uwagi, jakie Regionalna Izba
Obrachunkowa wniosła, podkreślając jednocześnie, że popełnione błędy są mało istotne, związane
gł. z popełnionymi omyłkami. Podsumowując stwierdziła, że opinia jest pozytywna.

Uwag do powyższego nie było.

Wójt  poinformował  następnie,  że  otrzymał  informację  od  Starostwa  Powiatowego,  że  będzie
kolejny przetarg na wyłonienie wykonawcy przebudowy drogi przez Żytowice, ponieważ poprzedni
przetarg został unieważniony. 

Radna D. Szczesik wyraziła ubolewanie nad takim stanem. Zapytała także, kiedy planowana jest
zbiórka odpadów wielkogabarytowych.

Wójt odpowiedział, że dowie się i odpowie podczas sesji.
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Innych spraw nie było.

Przewodnicząca zakończyła posiedzenie Komisji.

Przewodnicząca Komisji 
Ochrony Środowiska i Rozwoju

Maria Lubowicka

Protokołowała: Andżelika Struzikiewicz

3


